
PROTOKÓŁ NR III/2018 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 13 grudnia 2018 r. 
 
 
Sesja trwała od godz. 13.10 do godz. 14.40 
 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecny radny Michał Kowalik.  
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
 
• Zbigniew Gałązka              - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
• Waldemar Bartochowski   - Sekretarz Gminy Żychlin, 
• Emilia Rajewska    - Skarbnik Gminy Żychlin, 
• Waldemar Kardasz   - Radca prawny, 
• Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Żychlinie,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności.  
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Zastępcę Burmistrza Gminy Żychlin – Zbigniewa 
Gałązkę, Sekretarza, Skarbnika Gminy i Radcę Prawnego, Kierowników jednostek 
organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i 
Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 
Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następujące zmiany: 
 
Zastępca Burmistrza Gminy – Zbigniew Gałązka – wniósł aby po punkcie 7 dodać punkt 8 
o brzmieniu: 
„8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok.” 
 
Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia wniosku. 
 
Za przyjęciem wniosku, aby po punkcie 7 dodać punkt 8 o brzmieniu: 
„8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok.” 
głosowało  - 14 radnych - Klimczak Rafał, Krzysztof; Kowalski Janusz, Piotr; 
Kwiatkowski Leszek; Rapsiewicz Justyna; Sidwa Agnieszka; Sikora Elżbieta, Wanda; 
Sobierańska Sylwia; Stańczak Ewa; Szymański Stanisław; Wojtalewicz Krzysztof; Wypych 
Ewa, Barbara; Wypych Zbigniew; Zajączkowski Rafał; Żurawik Paulina; 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do przyjęcia 
porządku obrad po zmianie. 
 
Za przyjęciem porządku obrad po zmianie głosowało - 14 radnych - Klimczak Rafał, 
Krzysztof; Kowalski Janusz, Piotr; Kwiatkowski Leszek; Rapsiewicz Justyna; Sidwa 
Agnieszka; Sikora Elżbieta, Wanda; Sobierańska Sylwia; Stańczak Ewa; Szymański 



Stanisław; Wojtalewicz Krzysztof; Wypych Ewa, Barbara; Wypych Zbigniew; Zajączkowski 
Rafał; Żurawik Paulina; 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2018 rok. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/215/18 Rady Miejskiej w 

Żychlinie z dnia 12 stycznia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/112/16 Rady Miejskiej w 
Żychlinie z dnia 9 września 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Kutnowskiemu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żychlin. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia udziału w nieruchomości w trybie 
bezprzetargowym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia projektu Regulaminu dostarczenia wody i 
odprowadzenia ścieków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok. 
9. Sprawy różne. 
10. Przyjęcie protokołu Nr LII/18 z dnia 14 listopada 2018r., Protokoły Nr I/2018 z dnia 23 

listopada 2018r. 
11. Zakończenie obrad. 

 
 

Do p-tu 2. Podjecie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2018 rok. 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2018 
rok. 
 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (4 głosami „za”) 
Komisja Oświaty (6 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) oraz Komisja Rolna 
(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 
na 2018 rok. 
 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Gminy na 2018 rok. 
 
 



Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2018 rok  
głosowało   - 14 radnych - Klimczak Rafał, Krzysztof; Kowalski Janusz, Piotr; 
Kwiatkowski Leszek; Rapsiewicz Justyna; Sidwa Agnieszka; Sikora Elżbieta, Wanda; 
Sobierańska Sylwia; Stańczak Ewa; Szymański Stanisław; Wojtalewicz Krzysztof; Wypych 
Ewa, Barbara; Wypych Zbigniew; Zajączkowski Rafał; Żurawik Paulina; 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr III/8/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/215/18 Rady Miejskiej w 
Żychlinie z dnia 12 stycznia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/215/18 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 12 stycznia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (4 głosami „za”) 
Komisja Oświaty (6 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) oraz Komisja Rolna 
(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XL/215/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 12 stycznia 2018 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XL/215/18 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 12 stycznia 2018 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/215/18 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 12 stycznia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 
głosowało   - 14 radnych - Klimczak Rafał, Krzysztof; Kowalski Janusz, Piotr; 
Kwiatkowski Leszek; Rapsiewicz Justyna; Sidwa Agnieszka; Sikora Elżbieta, Wanda; 
Sobierańska Sylwia; Stańczak Ewa; Szymański Stanisław; Wojtalewicz Krzysztof; Wypych 
Ewa, Barbara; Wypych Zbigniew; Zajączkowski Rafał; Żurawik Paulina; 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr III/9/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
 
Do p-tu 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/112/16 Rady Miejskiej 
w Żychlinie z dnia 9 września 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Kutnowskiemu. 
 



Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXIII/112/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 września 2016 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu. 
 
Krzysztof Wojtalewicz – prosi o sprecyzowanie,  o której przebudowie drogi mowa? 
 
Przewodnicząca Rady – odpowiedziała, że jest to droga potocznie zwana „Żeromskiego”. 
 
 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (4 głosami „za”) 
Komisja Oświaty (6 głosami „za”), Komisja Rozwoju (3 głosami „za”) oraz Komisja Rolna 
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXIII/112/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 września 2016 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXIII/112/16 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 września 2016 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Kutnowskiemu. 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/112/16 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 9 września 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Kutnowskiemu 
głosowało   - 14 radnych - Klimczak Rafał, Krzysztof; Kowalski Janusz, Piotr; 
Kwiatkowski Leszek; Rapsiewicz Justyna; Sidwa Agnieszka; Sikora Elżbieta, Wanda; 
Sobierańska Sylwia; Stańczak Ewa; Szymański Stanisław; Wojtalewicz Krzysztof; Wypych 
Ewa, Barbara; Wypych Zbigniew; Zajączkowski Rafał; Żurawik Paulina; 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr III/10/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Podjęcie uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żychlin. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie aktualności Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego gminy Żychlin. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (4 głosami „za”) 
Komisja Oświaty (6 głosami „za”), Komisja Rozwoju (3 głosami „za”) oraz Komisja Rolna 
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie aktualności Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego gminy Żychlin. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 



Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie aktualności 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego gminy Żychlin. 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żychlin  
głosowało   - 14 radnych - Klimczak Rafał, Krzysztof; Kowalski Janusz, Piotr; 
Kwiatkowski Leszek; Rapsiewicz Justyna; Sidwa Agnieszka; Sikora Elżbieta, Wanda; 
Sobierańska Sylwia; Stańczak Ewa; Szymański Stanisław; Wojtalewicz Krzysztof; Wypych 
Ewa, Barbara; Wypych Zbigniew; Zajączkowski Rafał; Żurawik Paulina; 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr III/11/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Do p-tu 6. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia udziału w nieruchomości w trybie 
bezprzetargowym. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zbycia udziału w nieruchomości 
w trybie bezprzetargowym. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rewizyjna (6 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”) 
Komisja Oświaty (6 głosami „za”), Komisja Rozwoju (3 głosami „za”) oraz Komisja Rolna 
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zbycia udziału w 
nieruchomości w trybie bezprzetargowym. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Krzysztof Wojtalewicz – prosi o wytłumaczenie o której działce mowa i gdzie jest położona 
? 
 
Ewa Wypych – zapytała czy my jako gmina nie byliśmy zainteresowani przejęciem owej 
działki i ewentualnie przygotowaniem pod przetarg w późniejszym czasie ? Jest to miejsce w 
zasadzie bardzo ładne i nie powinniśmy wyzbywać się takich nieruchomości jako gmina, 
ponieważ przechodzą one w inne ręce i są bardzo dobrze użytkowane. 
 
Zastępca Burmistrza Gminy – Zbigniew Gałązka – uchwała dotyczy działki w głębi, pod 
blokiem. Natomiast ta działka, która była wcześniej, jej stan prawny jest nieuregulowany. 
Właściciel nabył udziały i będzie dopiero regulować stan prawny, co nie należy do zadań 
gminy. W ostatnim czasie było nawet szesnastu współwłaścicieli.  
 
Ewa Wypych – jako gmina na rzecz czyją zrzekamy się tej działki ? 
 
Zastępca Burmistrza Gminy – Zbigniew Gałązka – nie zrzekamy się. Mamy udział 
ustanowiony jako 8% działki wobec tego jest to udział mniejszościowy. 
 
Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i ogłosiła przerwę techniczną. 
Po przerwie.  
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia udziału w 
nieruchomości w trybie bezprzetargowym. 



Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia udziału w nieruchomości w trybie 
bezprzetargowym  
głosowało   - 13 radnych - Klimczak Rafał, Krzysztof; Kowalski Janusz, Piotr; 
Kwiatkowski Leszek; Rapsiewicz Justyna; Sidwa Agnieszka; Sikora Elżbieta, Wanda; 
Sobierańska Sylwia; Stańczak Ewa; Szymański Stanisław; Wojtalewicz Krzysztof; Wypych 
Zbigniew; Zajączkowski Rafał; Żurawik Paulina; 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   1 radny – Wypych Ewa, Barbara; 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr III/12/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Do p-tu 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia projektu Regulaminu dostarczenia 
wody i odprowadzenia ścieków. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia projektu 
Regulaminu dostarczenia wody i odprowadzenia ścieków. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rewizyjna (6 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (4 głosami „za”) 
Komisja Oświaty (6 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) oraz Komisja Rolna 
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia projektu 
Regulaminu dostarczenia wody i odprowadzenia ścieków. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
projektu Regulaminu dostarczenia wody i odprowadzenia ścieków. 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia projektu Regulaminu dostarczenia 
wody i odprowadzenia ścieków  
głosowało   - 14 radnych - Klimczak Rafał, Krzysztof; Kowalski Janusz, Piotr; 
Kwiatkowski Leszek; Rapsiewicz Justyna; Sidwa Agnieszka; Sikora Elżbieta, Wanda; 
Sobierańska Sylwia; Stańczak Ewa; Szymański Stanisław; Wojtalewicz Krzysztof; Wypych 
Ewa, Barbara; Wypych Zbigniew; Zajączkowski Rafał; Żurawik Paulina; 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr III/13/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Do p-tu 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 
rok. 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2018 rok. 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok  
głosowało   - 14 radnych - Klimczak Rafał, Krzysztof; Kowalski Janusz, Piotr; 
Kwiatkowski Leszek; Rapsiewicz Justyna; Sidwa Agnieszka; Sikora Elżbieta, Wanda; 
Sobierańska Sylwia; Stańczak Ewa; Szymański Stanisław; Wojtalewicz Krzysztof; Wypych 
Ewa, Barbara; Wypych Zbigniew; Zajączkowski Rafał; Żurawik Paulina; 
„przeciw”  -   0 radnych, 



„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr III/14/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
 
Do p-tu 9. Sprawy różne. 
 
Krzysztof Wojtalewicz – zapytał o częstotliwość wywożenia śmieci z terenu naszych 
gospodarstw domowych. W okresie listopada i grudnia wywóz jest zmniejszony do jednego 
razu w miesiącu. Przez to nieczystości mogą zostać spalane w piecu co wpływa po pierwsze 
na zanieczyszczenie powietrza a po drugie czy takim podejściem nie zagrażamy sobie, że 
powstaną tzw. „dzikie wysypiska” ? Czy moglibyśmy przemyśleć i pochylić się nad tematem 
naszego wysypiska, które znajduje się na terenie gminy oraz godzin otwarcia dłużej chociaż 
raz w tygodniu, które będą bardziej dostępne dla mieszkańców ? Rozmawiał  z firmą 
TONSMEIER i dowiedział się, iż można złożyć wniosek o dodatkowe pojemniki, które są 
bezpłatne, dla gospodarstw. 
 
Radca Prawny – Waldemar Kardasz – poinformował, iż obecnie od tej kadencji nastąpiła 
zmiana w ustawie o samorządzie gminnym i Państwo jeśli składają interpelacje bądź 
zapytania to już nie ma możliwości składania ich ustnie, tylko w formie pisemnej. Dlatego 
zwraca się z prośbą o złożenie pisemnego wniosku, który podlega  publikacji na BIP-ie,  
a organ wykonawczy czyli Pan Burmistrz będzie miał 14 dni na udzielenie odpowiedzi 
również w formie pisemnej, która także publikowana będzie na BIP-ie. 
 
Krzysztof Wojtalewicz – zobowiązał się do tego, iż pismo trafi do Pana Burmistrza. Prosi 
jednak w ramach wyjątku o udzielenie informacji odnośnie zapytania.  
 
Zastępca Burmistrza Gminy – Zbigniew Gałązka – poinformował, że mamy podjęty 
regulamin utrzymania czystości porządku na terenie gminy Żychlin, z którego wynika 
częstotliwość wywozu odpadów komunalnych. Kierowaliśmy się tym żeby poziomy 
recyklingu uzyskiwane w poszczególnych latach jakie narzucił ustawodawca były osiągnięte, 
po to byśmy jako mieszkańcy nie płacili kar, wynikających z niedotrzymania poziomu 
recyklingu. Ustawodawca narzucił również IV frakcję obowiązkową do segregowania, a 
mianowicie makulatury, dlatego w okresie letnim będziemy stosować wywóz dwa razy w 
miesiącu.  Mieliśmy przetarg dwuletni co oznacza, że jeszcze w 2019 roku będzie 
obowiązywała nas umowa. Jeżeli warunki są nieodpowiednie wtedy założymy w regulaminie 
inne minimalne poziomy odbioru odpadów komunalnych, co jednak może wiązać się ze 
wzrostem ceny za gospodarowanie odpadami.  Co do przyszłego roku udało nam się ustalić, 
że w miesiącu grudniu wywóz odbędzie się dwa razy w miesiącu.  
 
Krzysztof Wojtalewicz – o jakich kosztach mówimy względem jednego gospodarstwa, 
gdybyśmy chcieli zwiększyć częstotliwość wywozu do dwóch razy w miesiącu ? 
 
Zastępca Burmistrza Gminy – Zbigniew Gałązka – nie jestem w stanie teraz 
odpowiedzieć. Są to koszty 150 km przejazdu oraz pracowników.  
 
Przewodnicząca Rady poinformowała o wpłynięciu pisma od Wojewódzkiego Inspektoratu 
Środowiska o stanie środowiska na obszarze województwa łódzkiego za 2017 rok oraz 
zaproszenie na nieodpłatne szkolenie od  Prezesa Zarządu Stowarzyszenia Związku Gmin i 
Powiatu, które odbędzie się 24 stycznia. Pisma do wglądu w Biurze Rady. 
 
 
 



 
Do p-tu 10. Przyjęcie protokołu Nr LII/18 z dnia 14 listopada 2018r., Protokoły Nr I/2018 
z dnia 23 listopada 2018r. 
Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołów. 
. 
 

Za przyjęciem  Protokołu Nr LII/18 z dnia 14 listopada 2018r. 
głosowało  -  14 radnych - Klimczak Rafał, Krzysztof; Kowalski Janusz, Piotr; 
Kwiatkowski Leszek; Rapsiewicz Justyna; Sidwa Agnieszka; Sikora Elżbieta, Wanda; 
Sobierańska Sylwia; Stańczak Ewa; Szymański Stanisław; Wojtalewicz Krzysztof; Wypych 
Ewa, Barbara; Wypych Zbigniew; Zajączkowski Rafał; Żurawik Paulina; 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
Za przyjęciem  Protokołu Nr I/2018 z dnia 23 listopada 2018r. 
głosowało  -  14 radnych - Klimczak Rafał, Krzysztof; Kowalski Janusz, Piotr; 
Kwiatkowski Leszek; Rapsiewicz Justyna; Sidwa Agnieszka; Sikora Elżbieta, Wanda; 
Sobierańska Sylwia; Stańczak Ewa; Szymański Stanisław; Wojtalewicz Krzysztof; Wypych 
Ewa, Barbara; Wypych Zbigniew; Zajączkowski Rafał; Żurawik Paulina; 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
Do p-tu 11. Zakończenie obrad III Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  
Zamknęła III Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
 
 
Protokolant:                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                                               
A.Garstka 
                                                                                                     Elżbieta Wanda Sikora 
 


